
 

Protokół Nr VIII/15 z VIII Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego 

która odbyła się w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli, 

dnia 25 września 2015 roku. 

Początek posiedzenia o godz. 15:00, zakończenie o godzinie 17:20 

 

W momencie rozpoczęcia Sesji na sali obrad obecnych było 18 radnych. Nieobecni byli radni 

Stanisław Anioł, Zygmunt Cholewiński, Monika Dziuba, Robert Fila oraz Waldemar Plennikowski. 

w trakcie omawiania punktu pn. „Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu za i półrocze 

2015 roku” do grona radnych obecnych na posiedzeniu Sesji dołączył radny Zygmunt Cholewiński. 

Od tego momentu w obradach Sesji udział brało 19 radnych. w trakcie omawiania punktu pn. 

„Informacja na temat działalności SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli 

za okres 8 miesięcy 2015 roku” do grona radnych obecnych na posiedzeniu Sesji dołączył radny 

Robert Fila. Od tego momentu w obradach Sesji udział brało 20 radnych. w trakcie omawiania 

punktu pn.” Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zasad 

udzielania i rozmiaru obniżek nauczycielom, którym powierzono stanowisko dyrektora szkoły, 

wicedyrektora lub inne stanowisko kierownicze” salę obrad opuścił radny Zygmunt Cholewiński. Od 

tego momentu w obradach Sesji udział brało 19 radnych. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Pan Ryszard Andres. 

Posiedzenie protokołował Marcin Uszyński 

 

Porządek obrad posiedzenia: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu Stalowowolskiego. 

5. Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu za i półrocze 2015 roku. 

6. Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 

7. Informacja o przebiegu wykonania planów finansowych samodzielnych publicznych zakładów 

opieki zdrowotnej. 

8. Informacja na temat działalności SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej 

Woli za okres 8 miesięcy 2015 roku. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu i wybrania kandydata na stanowisko Zastępcy 

Dyrektora ds. Lecznictwa w Powiatowym Szpitalu Specjalistycznym w Stalowej Woli. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej uchwałę 

w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom 

powiatowym w roku 2015 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, 

należących zgodnie z ustawą z dnia 27 sierpnia 1997 roku o rehabilitacji zawodowej i społecznej 



oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych do kompetencji: starostów, powiatowych centrów 

pomocy rodzinie i kierowników powiatowych urzędów pracy. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości zabudowanej oznaczonej, jako działki o nr ew. 382 

i 383/1 obr. 2 Rozwadów, stanowiącej własność Powiatu Stalowowolskiego. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zasad udzielania 

i rozmiaru obniżek nauczycielom, którym powierzono stanowisko dyrektora szkoły, 

wicedyrektora lub inne stanowisko kierownicze. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia do 

wykonania zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego na obszarze Powiatu 

Niżańskiego. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla innych jednostek samorządu terytorialnego. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu Stalowowolskiego na 2015 rok. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2015 – 2023. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie pokrycia ujemnego 

wyniku finansowego Zakładu Pielęgnacyjno – Opiekuńczego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli za 2014 rok. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie pokrycia ujemnego 

wyniku finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia 

poręczenia dla Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w Stalowej Woli Spółka Akcyjna 

stanowiącego zabezpieczenie dla spłaty kredytu. 

20. Interpelacje i zapytania radnych. 

21. Wolne wnioski i informacje. 

22. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1 Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres otworzył obrady formułą: „Otwieram VIII 

Sesję Rady Powiatu Stalowowolskiego”. Przewodniczący przywitał przybyłych radnych, 

przedstawicieli starostwa, zaproszonych gości oraz przedstawicieli lokalnych mediów – 

prasy, radia, telewizji miejskiej, a także publiczność. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Ryszard Andres na podstawie listy obecności Radnych 

stwierdził prawomocność obrad. 

 

  



Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Ryszard Andres zapytał, czy radni mają uwagi do porządku obrad Sesji? 

Radni nie zgłaszali uwag. Przewodniczący stwierdził, że obowiązuje porządek obrad 

doręczony radnym wraz z materiałami na Sesję. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

 Przewodniczący Ryszard Andres zapytał, czy radni mają uwagi do projektu protokołu 

z poprzedniej Sesji Rady? Radni nie zgłaszali uwag. Przewodniczący zarządził głosowanie. Za 

przyjęciem protokołu głosowało 18 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu Stalowowolskiego. 

Starosta Janusz Zarzeczny uzupełnił sprawozdanie doręczone radnym za pośrednictwem 

poczty elektronicznej. Przewodniczący Ryszard Andres zapytał, czy radni mają uwagi do 

sprawozdania. Radni nie zgłaszali uwag. Przewodniczący stwierdził, że Rada zapoznała się ze 

sprawozdaniem. 

 

Komendant Powiatowy Policji insp. Lucjan Maczkowski podziękował Staroście za pomoc 

w organizacji obchodów wojewódzkich Święta Policji, które odbyły się w Stalowej Woli, 

a także za przewodniczenie Komitetowi powołanemu do ufundowania sztandaru dla 

Komendy Powiatowej Policji w Stalowej Woli. Przekazał Staroście okolicznościowy 

grawerton oraz maskotkę Komendy. 

 

Ad. 5 Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu za i półrocze 2015 roku. 

Przewodniczący Ryszard Andres poinformował, że informacja została dostarczona radnym 

z materiałami oraz omówiona podczas posiedzeń Komisji. Zapytał, czy radni życzą sobie, aby 

Skarbnik Powiatu przedstawiła informację o przebiegu wykonania budżetu powiatu za 

i półrocze 2015 roku łącznie z opinią Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Rzeszowie? Radni nie wyrazili takiej chęci. Przewodniczący stwierdził, że Rada zapoznała 

się z informacją. 

 

Do grona radnych obecnych na posiedzeniu Sesji dołączył radny Zygmunt Cholewiński. Od 

tego momentu w obradach Sesji udział brało 19 radnych. 

 

Ad. 6 Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 

Przewodniczący Ryszard Andres poinformował, że informacja została dostarczona radnym 

z materiałami oraz omówiona podczas posiedzeń Komisji. Zapytał, czy radni życzą sobie, aby 

Skarbnik Powiatu przedstawiła informację? Radni nie wyrazili takiej chęci. Przewodniczący 

stwierdził, że Rada zapoznała się z informacją. 

 



Ad. 7 Informacja o przebiegu wykonania planów finansowych samodzielnych publicznych 

zakładów opieki zdrowotnej. 

Przewodniczący Ryszard Andres poinformował, że informacja została dostarczona radnym 

z materiałami oraz omówiona podczas posiedzeń Komisji. Zapytał, czy radni życzą sobie, aby 

Skarbnik Powiatu przedstawiła informację o przebiegu wykonania budżetu powiatu za 

i półrocze 2015 roku łącznie z opinią Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Rzeszowie? Radni nie wyrazili takiej chęci. Radny Zygmunt Cholewiński zapytał, jaka 

strata finansowa jest prognozowana dla szpitala na koniec 2015 roku? Starosta Janusz 

Zarzeczny odpowiedział, że planowana jest strata poniżej kwoty amortyzacji. Dodał, że 

Dyrektor Szpitala na pewno omówi te kwestie w dalszej części obrad. Na tym dyskusję 

zakończono. Przewodniczący stwierdził, że Rada zapoznała się z informacją. 

 

Ad. 8 Informacja na temat działalności SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego 

w Stalowej Woli za okres 8 miesięcy 2015 roku. 

 Przewodniczący Ryszard Andres zarządził 5-cio minutową przerwę w obradach. 

 

 Do grona radnych obecnych na posiedzeniu Sesji dołączył radny Robert Fila. Od tego 

momentu w obradach Sesji udział brało 20 radnych. 

 

 Dyrektor SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Edward 

Surmacz przedstawił informację w formie prezentacji multimedialnej. 

  

 Zastępca Dyrektora SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli ds. 

lecznictwa Andrzej Komsa uzupełnił wypowiedź Dyrektora. Poprosił również radnych 

o wspieranie Szpitala środkami finansowymi na zakup nowego wyposażenia medycznego. 

w następnej kolejności głos zabierali ordynatorzy: Agnieszka Janiszewska oraz 

Aleksander Zieliński, którzy przedstawili potrzeby kierowanych przez siebie oddziałów 

Szpitala tj. oddziału Neurologicznego z pododdziałem udarowym oraz Oddziału Intensywnej 

Opieki Medycznej. 

 

 Przewodniczący Ryszard Andres zarządził 5-cio minutową przerwę w obradach. 

 

Radny Robert Fila zapytał, ile środków pozyskał Szpital nie licząc środków, jakie uzyskał 

z Powiatu? Dyrektor Edward Surmacz odpowiedział, że obecnie szpital ze względu na nowe 

przepisy prawne nie może aplikować o żadne środki. Jednak kontrakt z NFZ jest 

korzystniejszy o 7,8 mln zł. Radny Robert Fila stwierdził, że wytworzyła się „psychoza” 

wyniku finansowego. Dyrektor nie powinien być zakładnikiem tego wyniku. Trwały rozwój 

polega na inwestowaniu. Obecnie Powiat posiada stosowne środki, ale za jakiś czas może ich 

nie mieć. Radny stwierdził, że przedstawiono tylko te dane, które były wygodne, całkowicie 

pominięto lata 2010 – 2014 tak jakby nic się wtedy nie działo. Radny wyraził nadzieję, że 

Zarząd otrzymuje pełne informacje. Radny Andrzej Gargaś odpowiedział, że Dyrektor 



najprawdopodobniej przez litość pominął te lata, gdyż zakupiono wtedy kocioł za 6 mln. zł. 

Poprosił Dyrektora o przedstawienie zaawansowania prac w dostosowywanie placówki do 

wymogów rozporządzeń w stosunku do szpitali w Tarnobrzegu oraz Nisku. Dyrektor Edward 

Sumracz odpowiedział, że nie da się porównać Szpitala w Stalowej Woli do tego 

z Tarnobrzega, gdyż ten drugi jest szpitalem wojewódzkim. Jeśli chodzi o powiatowe dodał, 

że Szpitalowi w Stalowej Woli pomogła decyzja o budowie nowego pawilonu diagnostyczno 

– zabiegowego, co zapewniło miejsce do przeniesienia oddziałów niespełniających wymogów 

rozporządzenia. Inne szpitale powiatowe są dopiero na etapie projektowania takich 

rozwiązań. Radny Janusz Zarzeczny w odniesieniu do wypowiedzi radnego Roberta Fili 

stwierdził, że jest zaskoczony tym, że radny Fila zabiera głos mówiąc coś w podtekście. Dane 

przedstawione przez Dyrektora są prawdziwe, analizowane z miesiąca na miesiąc. Pokazano, 

co udało się zrobić do tej pory. Nie da się odrobić milionowych strat w kilka miesięcy, na to 

trzeba lat. Radny Robert Fila poprosił, aby słuchać tego, co mówi. Stwierdził, że została 

przedstawiona jedna strona medalu, nie przedstawiono wyników finansowych za lata 2010 

– 2014. Radny Marek Kopera stwierdził, że radni zaczynają grać emocjami. Bardziej 

interesuje nas historia niż to, czym powinniśmy się zająć. Należy robić wszystko, aby 

w Szpitalu były coraz lepsze warunki. w niektórych jego częściach niestety brak jest 

normalności ze względu na bazę techniczną. Na tym należy się skupić. Radny Zygmunt 

Cholewiński stwierdził, że potrzeba tytanicznej pracy, aby pacjenci chcieli być leczeni 

w Stalowej Woli. Nad tym trzeba pracować. Zapytał, w odniesieniu do stwierdzenia 

Dyrektora, że należy przywrócić stan zatrudnienia z 2011 roku, na ile jest to zatrudnienie na 

umowę o pracę, a na ile na kontraktach. Dyrektor Edward Surmacz odpowiedział, że skala 

kontraktów jest porównywalna. Na ten moment nie może udzielić szczegółowej odpowiedzi. 

Starosta Janusz Zarzeczny stwierdził, że należy myśleć o przyszłości. Zarząd ma chęci do 

pracy nad problemami szpitala. Należy remontować oddziały. Trwają rozmowy z Miastem 

Stalowa Wola, aby partycypowało w kosztach. Większość pacjentów to mieszkańcy Miasta. 

To nie są jednak działania na jedną kadencję, być może na dwie lub trzy. Przewodniczący 

Ryszard Andres stwierdził, że atmosfera w szpitalu się stabilizuje, widać współpracę 

z załogą, związkami zawodowymi. Nie słychać o konfliktach. Takie są oczekiwania 

społeczeństwa. Na tym dyskusję zakończono. Przewodniczący stwierdził, że Rada zapoznała 

się z informacją. 

 

Ad. 9 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie powołania 

Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu i wybrania kandydata na 

stanowisko Zastępcy Dyrektora ds. Lecznictwa w Powiatowym Szpitalu 

Specjalistycznym w Stalowej Woli. 

 Przewodniczący Ryszard Andres powiedział, że projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji. Zapytał, czy radni mają uwagi do projektu? Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący zarządził głosowanie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 

19 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 1 radny nie głosował. 

Uchwała została podjęta i wpisana do rejestru pod nr VIII/68/2015. 



Ad. 10 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej uchwałę 

w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu 

Funduszu samorządom powiatowym w roku 2015 na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej, należących zgodnie z ustawą z dnia 27 sierpnia 

1997 roku o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych do kompetencji: starostów, powiatowych centrów pomocy 

rodzinie i kierowników powiatowych urzędów pracy. 

Przewodniczący Ryszard Andres powiedział, że projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji. Zapytał, czy radni mają uwagi do projektu? Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący zarządził głosowanie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 

19 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 1 radny nie głosował. 

 

Uchwała została podjęta i wpisana do rejestru pod nr VIII/69/2015. 

 

Ad. 11 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości zabudowanej oznaczonej, jako 

działki o nr ew. 382 i 383/1 obr. 2 Rozwadów, stanowiącej własność Powiatu 

Stalowowolskiego. 

Przewodniczący Ryszard Andres powiedział, że projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji. Zapytał, czy radni mają uwagi do projektu? Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący zarządził głosowanie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 

20 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 

Uchwała została podjęta i wpisana do rejestru pod nr VIII/70/2015. 

 

Ad. 12 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zasad 

udzielania i rozmiaru obniżek nauczycielom, którym powierzono stanowisko 

dyrektora szkoły, wicedyrektora lub inne stanowisko kierownicze. 

 Salę obrad opuścił radny Zygmunt Cholewiński. Od tego momentu w obradach Sesji udział 

brało 19 radnych. 

 

Przewodniczący Ryszard Andres powiedział, że projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji. Zapytał, czy radni mają uwagi do projektu? Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący zarządził głosowanie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 

17 radnych, głosów przeciw nie było. Od głosu wstrzymało się 2 radnych. 

 

Uchwała została podjęta i wpisana do rejestru pod nr VIII/71/2015. 

 



Ad. 13 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia 

do wykonania zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego na obszarze 

Powiatu Niżańskiego. 

Przewodniczący Ryszard Andres powiedział, że projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji. Zapytał, czy radni mają uwagi do projektu? Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący zarządził głosowanie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 

19 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 

Uchwała została podjęta i wpisana do rejestru pod nr VIII/72/2015. 

 

Ad. 14 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu terytorialnego. 

Przewodniczący Ryszard Andres powiedział, że projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji. Zapytał, czy radni mają uwagi do projektu? Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący zarządził głosowanie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 

19 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 

Uchwała została podjęta i wpisana do rejestru pod nr VIII/73/2015. 

 

Ad. 15 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2015 rok. 

Przewodniczący Ryszard Andres powiedział, że projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji. Zapytał, czy radni mają uwagi do projektu? Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący zarządził głosowanie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 

19 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 

Uchwała została podjęta i wpisana do rejestru pod nr VIII/74/2015. 

 

Ad. 16 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2015 – 2023. 

Przewodniczący Ryszard Andres powiedział, że projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji. Zapytał, czy radni mają uwagi do projektu? Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący zarządził głosowanie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 

19 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 

Uchwała została podjęta i wpisana do rejestru pod nr VIII/75/2015. 

 

  



Ad. 17 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie pokrycia 

ujemnego wyniku finansowego Zakładu Pielęgnacyjno – Opiekuńczego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stalowej Woli za 2014 rok. 

Przewodniczący Ryszard Andres powiedział, że projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji. Zapytał, czy radni mają uwagi do projektu? Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący zarządził głosowanie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 

19 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 

Uchwała została podjęta i wpisana do rejestru pod nr VIII/76/2015. 

 

Ad. 18 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie pokrycia 

ujemnego wyniku finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli. 

Przewodniczący Ryszard Andres powiedział, że projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji. Zapytał, czy radni mają uwagi do projektu? Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący zarządził głosowanie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 

18 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 1 radny nie głosował. 

 

Uchwała została podjęta i wpisana do rejestru pod nr VIII/77/2015. 

 

Ad. 19 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia 

poręczenia dla Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej w Stalowej Woli Spółka 

Akcyjna stanowiącego zabezpieczenie dla spłaty kredytu. 

Przewodniczący Ryszard Andres powiedział, że projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji. Zapytał, czy radni mają uwagi do projektu? Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący zarządził głosowanie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 

19 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 

Uchwała została podjęta i wpisana do rejestru pod nr VIII/78/2015. 

 

Ad. 20 Interpelacje i zapytania radnych. 

 Radny Jan Nowak przypomniał, że w miesiącu czerwcu składał wniosek do GDDKiA 

w sprawie montażu ekranów akustycznych w miejscowości Agatówka. Zapytał, jak sprawa 

jest załatwiana. Czy zapadła decyzja o montażu ekranów czy też nie? Starosta Janusz 

Zarzeczny odpowiedział, że w Starostwie odbyło się spotkanie w tej sprawie 

z mieszkańcami Agatówki oraz przedstawicielami GDDKiA. Miały być wprowadzane zmiany 

w projekcie. Mieszkańcy wyrażają zgodę na ich montaż, ale muszą być one przezroczyste 

a nie betonowe. Mają one stanowić ogrodzenie posesji i mieć zamontowane furtki i bramy. 

GDDKiA nie odniosła się jeszcze do tych wniosków. 

Radna Leokadia Gugała stwierdziła, że pogotowie nie chce dojeżdżać do chorych 

w miejscowości Chwałowice. Poprosiła, aby poważnie traktować mieszkańców. Dyrektor 



SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego Edward Surmacz wyjaśnił, że obecnie 

o tym, do kogo zostanie skierowane pogotowie decyduje dyspozytornia w Mielcu. Szpital 

w Stalowej Woli nie ma wpływu na to, kiedy karetka wyjedzie, a kiedy nie. Radna Grażyna 

Janik wyjaśniła, że miała kilka takich sytuacji. Zaproponowała, aby przypomnieć w takiej 

rozmowie dyspozytorowi, że rozmowa jest nagrywana. Ten sposób zawsze działał. 

 

Ad. 21 Wolne wnioski i informacje. 

 Radni nie składali wniosków oraz informacji. 

 

Ad. 22 Zamknięcie obrad Sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Ryszard Andres zamknął obrady Sesji wypowiadając 

formułę „Zamykam obrady VIII Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego”. 

 

 

Protokołował: 

Marcin Uszyński 
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